

Protokoll RB 05/2020

Datum: 2020-06-04

Plats: Teams/Skypemöte kl.19.00

Närvarande: * Peter Olin, Ordförande
(* = beslutande) * Johan Östvall, Sekreterare

Christer Olsson, U&R
Hans Lyxell, 1:8 Track
Nils Lindbäck, 1:8 OR
Niklas Wahlström, LSOR
Massimo Salvini, Largescale
Mattias Skjöldebrand, 1:10 OR
Mickael Brandt, 1:10 NT
Örjan Eriksson, Förbundsstyrelsen

Frånvarande: Ronny Svensson, Eltrack

-
- § 35 **Mötets öppnande**
 - § 36 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 37 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 38 **Pågående ärenden**
 - § 39 **Ekonomi**
 - § 40 **SBF**
 - § 41 **EFRA**
 - § 42 **Övriga frågor**
 - § 43 **Nästa möte**
 - § 44 **Mötets avslutande**

§ 35 **Mötets öppnande**

Utskottets ordförande Peter öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Utskottet skulle haft möte 28/5 för att uppdatera tävlingskalendern 2020 men eftersom ny information från myndigheterna angående Covid-19 läget flyttades mötet till ordinarie möte 1/6. Det ordinarie mötet 1/6 (ink det extra mötet som skulle varit 28/5) flyttades sedan till 4/6 pga att SBF hade ett möte med DOG och Utskottsordförande, där läget skulle diskuteras 2/6.

§ 36 **Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingar.

§ 37 **Fastställande av mötets dagordning**

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 38 **Pågående ärenden**

Inga pågående ärende att behandla.

§ 39 Ekonomi

SBFs ekonomi är inte vad den var planerad att vara pga rådande läge. Utskottet kommer få ytterligare nerdragningar i budget på ungefär 20%.

§ 40 SBF

NM 1:10 OR – NM är planerat att gå hos MHF Skarpnäck sista helgen i Augusti. Arrangören har ställt fråga om de skall köra denna tävling eller ej. Utskottet har varit i kontakt med Finland, Danmark och Norge och samtliga anser att tävlingen ej skall köras i år utan skjuts till 2021. Utskottet ställer sig bakom detta och meddelar detta till arrangerande förening.

Nationella tävlingar - Efter de senaste anvisningar från myndigheterna kan vi köra tävlingar i princip som vanligt. Peter och Johan har haft möte med Anna Nordqvist och Örjan Eriksson där de bekräftat att det är SBFs ställningstagande. Det diskuterades om och hur nationella tävlingar skall köra och det beslutades att tävlingarna skall köras om klubbarna är positiva till att arrangera. Det införs inga förändringar i tävlingsmomenten men arrangörerna skall följa myndigheternas regler och råd.

Fråga ska skickas ut till de klubbar som var tänkta att arrangera rankinggrundande tävlingar under 2020 om de är villiga och har förmåga att arrangera tävling med de nya förutsättningarna. Johan formulerar ett brev som grenkontakterna skickar ut. Utskottet vill ha svar senast 10/6.

§ 41 EFRA

Inga uppdateringar

§ 42 Övriga frågor

Inga övriga frågor

§43 Nästa möte

Torsdag 11/6 19:00 Teams/Skype (enligt kallelse) (extra möte med enbart tävlingskalendern på agendan)

Måndag 6/7 kl 19:00 Teams/Skype (enligt kallelse)

§ 44 Mötets avslutande

Peter tackade mötesdeltagare och förklarade mötet för avslutat.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Johan Östvall

Peter Olin